

E-glass Woven Fabrics — EWP200S 玻璃纤维布 – EWP200S

Identification 规格说明



Example/例: EWP200S-1000

EWP: E-glass Woven Fabrics/无碱玻璃纤维布

200: Nominal weight per square meter (g/m^2)/单位面积质量 (g/m^2)

S: Silane/硅烷型

1000: Roll width/幅宽 (mm)

Specification 技术参数

Specifications 技术参数		Tolerance 偏差范围	Remark 备注
Area Weight 单位面积质量(g/m^2)		$200 \pm 5\%$	
Fabric Count 经纬密度 (ends/cm)	Warp (经向)	8	
	Weft (纬向)	7	
Input 纱线密度 (Tex)	Warp (经向)	132	
	Weft (纬向)	132	
L.O.I 可燃物含量(%)		1.5 ± 0.05	
Moisture Content 含水率(%)		≤ 0.1	

Packing 包装

Product is manufactured in form of a roll wound on a paper tube and then packed in a plastic film and placed within a cardboard carton on pallets. 产品生产时卷于纸芯管上，然后用塑料薄膜包装，置于纸箱板中。采用托盘装。

Above package is standard one, any other package style is negotiable by both of us. 此包装为一般情况，包装方式可由供需双方协商而定。

Storage 贮存

It is recommended that the fiber glass are stored in a cool and dry environment. Recommended temperature range of storage is between $10 \sim 30^\circ\text{C}$ and relative humidity between $50 \sim 75\%$. The fiber glass should remain in the packaging until just prior to use.

推荐玻璃纤维产品存放在通风干燥的环境中。贮存温度范围建议为 $10 \sim 30^\circ\text{C}$ 之间，相对湿度为 $50 \sim 75\%$ 。产品在使用前，需保持包装完好状态。

注 Remark: Other specification is available upon request

以上参数仅表明此系列产品的一般情况，对于正式定单，各参数以客户确认为准。